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Protokoll vid styrelsemöte i Eriksbergs IF 

i Göteborg tisdagen den 7 januari 2025 

 

§ 1 Mötet öppnas 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen i sin helhet. 

§3 Uppföljning av Idrott & förenings besök till Krokäng 

a) Ang. klagomål på belysning så har kommunen som vill försöka att rikta om belysningen. 
Ingen förändring, klagomålet kvarstår. 

b) I tillägg så behöver kommunen montera upp resultat/tidstavlan. 
Ingen förändring, klagomålet kvarstår. 

c) Fortsatt diskussion kring extra bollförråd. 
Ingen förändring. 

d) Den sk. "gång-grinden” kommer att kopplas till ljustaggen. Den stora grinden kommer 
fortsatt vara låst. Vid ev. utryckning av ambulans/brandkår kommer det att behöva klippas 
upp. Ingen förändring, klagomålet kvarstår. 

e) I tillägg 7/1: Planen är felbyggd vilket medför att målen inte får plats vid spel 9 mot 9 eller 11 
mot 11. Samtliga mål behöver således få hjul så att de kan flyttas vid matchspel. 

§ 4 Uppföljning, julavslutning 

Det mesta gick som planerat och evenemanget var uppskattat. Förslaget att boka ny tid i 
Lundbystand 1 så snart det är möjligt (prel. mars) bifalles. 

§ 5 Uppföljning, städning av lokalerna 

Älvstranden Facility har lämnat offert för fönsterputsning. Övrigt städ hanteras av styrelsen allt 
eftersom. 

§ 7 Status, P10 

Status diskuterades. Reine och Kjell har haft diskussion med berörda ledare. Situationen bedöms 
tillfredställande tills vidare.   

§ 8 Status, Dam-junior 

Reine och Kjell har haft kontakt med ledare och spelare för sig. Nästa steg är ett gemensamt möte 
mellan spelare, ledare och delar av styrelse. 
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§ 9 Status, Damlaget 

Status kring kostnader under året togs upp och har diskuterats med lagansvarig.  
Det finns en plan framme för hur det hela ska lösas. 

Angående fyspass på Nordic Wellness så är det pågående arbete. 

Gällande seriespel så har förbundet beslutat att det blir spel i Div 2 Södra vilket kommer innebära 
flera längre resor under säsongen. Frågan kring hur transporter ska hanteras bordläggs till nästa 
möte. 

§ 10 Inför årsmötet 2025 

Johan informerar om att han kommer avgå från styrelsearbetet och ställa sin plats till förfogande. 
Övriga styrelsemedlemmar som är inför omval är Reine, Lena och Sonny som samtliga ställer upp för 
omval. 

§ 11 Fotbollsskola 2025 

Mikael anmäler föreningen inför sommaren snarast. 

§ 12 Målvaktsträning 

Mikael är i gång med frågan och kommer prel. starta målvaktsträningar för ungdomar i laget 1 gång 
per månad. Fortsättning följer när han har säkrat extra hjälp. 

§ 13 Ungdomsledare 

Förslag att göra en insats för att engagera/rekrytera lite äldre ungdomar i/till föreningen. Förslaget 
är intressant varpå sommarens fotbollsskola kan vara en bra start. Mikael och Maria arbetar vidare i 
frågan. 

§ 14 Föreläsningar för föräldrar och ledare 

Förslag från Maria att tillhandahålla olika föreläsningar t.ex. ”Trygg idrott”, ”Världens bästa 
idrottsförälder” etc. för föreningens föräldrar. Mikael har ytterligare idéer på ämnen och tar frågan 
vidare tillsammans med Maria. 

 § 15 Uthyrning av klubblokalen 

Hittills 1 uthyrning till privat fest och ett kommande barnkalas. 

§ 16 Bokslut 2024, budget 2025 

Prel. resultat redovisades muntligt. Frågan kring att ta fram budget för 2025 diskuterades. 

§ 17 Reklamskyltar på Krokängsplan 

Frågan togs upp på nytt. Kjell tar frågan vidare. 

§ 18 Nästa möte 

Nästa styrelsemötes bokas till den 28/1 kl. 17.30. 


